
NAVKLJUB SLABEMU VREMENU MNOŽIČ^A UDELEŽBA
NA TRADICIONALNI KOLESARSKI AKCIJI
VRHOVCI-POLHOV GRADEC

Kolesarjenje v dežju
Verjetno gre na rovaš slabe-

ga vremena ugotoviti, da se je
letošnje kolesarske akcije v
organizaciji ZTKO Center
udeležilo le nekaj prek sto ko-
lesarjev. Na podobnih akcijah
smo vajeni več udeležencev,
toda ob podatku, da je bilo
deževno in hladno vreme tisto
soboto 11. oktobra,-tedaj lah--
ko zapišemo, da je bila ude-
ležba rekordna.

V razgovoru z udeleženci
akcije so vsi po vrsti zatrjeva-
li, da je resnično škoda, da je
vreme skazilo sicer dobro za-
mišljeno in še bolje organizi-
rano akcijo. Na to, da so bili
kar pošteno mokri, so na
obračališču v Polhovem
Gradcu kaj kmalu pozabili.
Veselje in dobra volja sta bila
močnejša od negodovanja. Pa
kaj bi to, saj se je vsakdo za-
vestno podal na kolo.

In še nekaj so vsi po vrsti
hvalili. Namreč odločitev or-
ganizatorja tekmovanja, da
zaradi slabega vremena ne bo
pobiral običajne prijavnine.
Na ZTKO so nam dejali, da so
se odločili za takšno ravnanje
predvsem zato, ker so udele-
ženci akcije žfe s svojim priho-

dom dokazali, da si resnično
žele rekreacije.

Na kolesih se je od gostišča
Pečarič na Vrhovcih pa do
Polhovega Gradca vila lcaj pi-
sana druščina kolesarjev. Od
tistih najmlajših v spremstvu
staršev, pa do tistih, ki so si na
pleča sicer naložili že šesti
križ, vendar v vztrajnosti in
želji po razgibavanju niso
prav nič zaostajali za mlajši-
mi. Oseminpetdesetletni Jože
Potokar je v Polhovem Grad-
cu, torej na pol kolesarske po-
ti, nekako takole strnil svojo
oceno: »Škoda, da nam jo je
vreme zagodlo. Zelo pohval-
no je tudi to, da posamezne
skupine vodijo izkušeni ko-
lesarji Roga.«

Na kolesih je bilo tudi veli-
ko žensk. Meta Ločniškar je v
Polhovem Gradcu dejala:
»Pohvaliti moramo organi-
zatorje in mlade vodnike Ro-
ga. Kljub temu, da je vreme
preprečilo večjo udeležbo,
tnenim, da bi bilo dobro, če
bi akcija postala tradicional-
na.« Verjetno je to želja vseh,
ki so se letošnjega kolesarje-
nja udeležili.


